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Wachtebeke,  15 december  2017,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende   

6 schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van december 

2017: 

 

Vraag 1  : toepassing van de belasting 2de verblijven op illegale constructies zonder K.I.  

In het CBS-verslag van 4 december lezen we, naar aanleiding van een bezwaarschrift, dat er 
vandaag nog steeds een probleem is met de toepassing van de belasting op 2de verblijven.   
In het nieuwe reglement voor 2018, die vandaag ter goedkeuring voorligt, wordt dit 
probleem niet opgelost.   

Wat is het probleem precies ? 

Wie braaf is en zijn/haar chalet heeft aangegeven krijgt een nummer alsook een K.I.   Is die 
meer dan 250 euro dan is een jaarlijkse belasting van 1.000 euro verschuldigd.    Wie minder 
braaf is heeft geen nummer voor zijn/haar 2de verblijf en vaak is er ook geen K.I. vastgelegd.   
En dan is de jaarlijkse belasting  maar 500 euro terwijl het 2de verblijf misschien wel groter 
en beter uitgerust is.  Dat is niet echt eerlijk en stimuleert het aanhouden van een illegaal 2de 
verblijf. 

Mijn vraag : 

Is het gemeentebestuur bereid dit probleem aan te pakken ?  Indien ja, hoe ?  

Bijvoorbeeld:  illegale tweede verblijven automatisch gelijkstellen met een K.I. van meer dan 
250 euro…  

Vraag 2 : afsteken vuurwerk op oudejaarsavond   
 
Het is voor ons compleet onduidelijk  wat nu wel of niet mogelijk is.   Op 2 plaatsen lezen we 
2 verschillende boodschappen :  
 
In de digitale activiteitenkalender lezen we :  “In afspraak met de andere gemeenten van de 
politiezone Puyenbroeck werd beslist dat inwoners vuurwerk mogen afsteken op 
oudejaarsavond tussen 23 en 1 u. Buiten deze 2 uur is vuurwerk NIET toegestaan. Er moet dit 
jaar geen vergunning worden aangevraagd  binnen die periode .  



We dringen er op aan de veiligheidsvoorschriften na te leven bij het afsteken van vuurwerk. 
We raden ook eigenaars van huisdieren aan, hun huisdieren tijdens die 2 uur binnen te 
houden.” 
 
Het besluit van het CBS (20/11) is echter als volgt: “Vuurwerk op oudejaarsavond dient niet 
vooraf te worden aangevraagd. Het is zonder aanvraag toegestaan op privé terrein tussen 31 
december 2017 om 23 uur en 1 januari 2018 om 01u. Het blijft echter verboden om vuurwerk 
af te steken op openbaar domein zonder voorgaande schriftelijke toestemming van de 
Burgemeester. “ 
 
Daarom heb ik volgende vragen ter verduidelijking (en ter communicatie aan de burgers) :  

 

1. Is het verboden om op openbaar terrein tijdens oudejaarsavond vuurwerk af te 

steken (dus ook Persynplein, plein kerk Overslag, op straat, voetpad, fietspad…) ? En 

geldt dat verbod ongeacht het tijdstip ?   

Kan er via vergunning worden afgeweken ? Indien ja, zijn er dergelijke vergunningen 

aangevraagd ?   

 

2. In de richtlijnen van de Vlaamse regering werd aanbevolen om vuurwerk, indien een 

gemeente het toelaat, te centraliseren op één of een beperkt aantal plekken en dat 

in een beperkte tijdspanne.   Het CBS-besluit houdt juist het omgekeerde in.  Doe 

maar op tussen 23h en 1h zolang het maar op privaat terrein is.  Dus overal…   Dat 

lijkt ons niet echt diervriendelijk te zijn.   Waarom deze afwijking ?  

 

3. Wat wordt begrepen onder vuurwerk ?  Bevat het alles wat knalt of is het beperkter ?   

 

Vraag 3 : kosten herstel buurtweg Muishoeken-Bosstraat 

 

Vorige maand hadden we begrepen dat er een akkoord was met de eigenaar waarbij de 

gemeente ook zou helpen in de heraanleg van de buurtweg.  Daar hadden we geen 

probleem mee want hoe sneller de weg is hersteld, hoe beter.   

Maar in het CBS-verslag van 20/11 lezen we dat meehelpen ook financieren betekent en dat 

is niet wat werd goedgekeurd in de gemeenteraad van september.   We zien dat 3.388 euro 

van de heraanleg op het exploitatiebudget 2017  van de gemeente wordt genomen.  

Nochtans was de afspraak dat de kosten doe gemeente maakt worden gedragen door de 

overtreder. 

Mijn vraag: klopt het dat de gemeente die 3.388 euro op haar rekening neemt of zal dat 

bedrag nog worden doorgerekend ?   

Vraag 4 : strooiplan Wachtebeke 

 

In barre omstandigheden hebben de strooi- en ruimdiensten tijdens de hevige sneeuwval 

van 11 december alsook de dagen daarna (risico op gladheid) prima werk geleverd.   



 

 Anderzijds zijn er ons inziens toch een aantal hiaten in het strooiplan die om bijsturing 

vragen.   Ik heb het voornamelijk over de delen van het dorpsplein die vernieuwd zijn en 

vooral de zones rond de scholen waar er heel brede voetpaden zijn.   Maar we spreken  

bijvoorbeeld ook over de voetpaden voor het gemeentehuis.   

 

Mijn vraag:  gebeurt er systematisch een evaluatie van het strooiplan na iedere stevige 

winterprik  ?  Zo is het mogelijk eventuele leemtes of gebreken weg te werken.   

 

Vraag 5 : toekomstige bushaltes Walderdonk en dorpskern 

 

De plannen om het fietspad langs de N449 her aan te leggen dateren al van enkele jaren 

terug.  Toen werden  er ook gedetailleerde plannen opgemaakt inclusief bushaltes.  Dat 

gebeurde op basis van de oude regel dat er om de 750 meter een bushalte moest zijn.  In de 

nieuwe beheersovereenkomst van 2016 tussen de Lijn en de Vlaamse Overheid werd die 

regel van 750 meter geschrapt en vervangen door dynamischer en behoeftegedreven model 

om bushaltes in te plannen. 

 

Ik heb hierrond volgende vragen :  

1. Klopt het dat er gewerkt wordt aan een aangepaste inplanning van de bushaltes op 

Walderdonk ? Indien ja, kun je toelichten wat er zal wijzigen inzake bushaltes ?  Indien 

neen, is die oefening nog voorzien ?  

2. Zullen de nieuwe regels om bushaltes te plannen ook impact hebben op de plannen voor 

fase 3 van de dorpskernvernieuwing ?  

 

Vraag 6 : STAVAZA heraanleg Oudenburgse Sluis      
 

In 2014 werden een aantal herstellingen aan het wegdek van Sint-Franciesdijk uitgevoerd in 
afwachting van een volledige heraanleg van Sint-Franciesdijk / Oudenburgse Sluis met 
inbegrip van de rioleringen.  In 2014 werd vooropgesteld dat die heraanleg zou gebeuren in 
2019, dus in het begin van de nieuwe legislatuur.   Dat zou gebeuren in samenwerking met 
de gemeente Zelzate.  De voorbereidende werken (plannen, etc.)  zouden gedaan worden in 
de lopende legislatuur.   
 
Ik heb hierover volgende vragen: 

1. Hoe zit het met die voorbereidende werkzaamheden ?   
2. Is de timing nog steeds 2019 of is dit achteruit geschoven ?  
3. Werden met Zelzate hierover al afspraken gemaakt ?  Indien ja, werd ook het 

barslechte traject tussen Oudenburgse Sluis en de Molenstraat/Stekkerstraat (Nl) 
meegenomen in de plannen ? Indien neen, is er de intentie om hierover in de nabije 
toekomst samen te zitten ?  

 

Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad  

Rudy Vande Velde,  Ireen De Pauw en Sabine De Frenne 


